
Skrivelse till styrelsen för Svenska Bostäder om ökad transparens 
för boende 

 
Stockholm ska vara en öppen och modern stad. Det är en del av den grönblåa majoritetens 
inriktning för Stockholm och nämns bland annat i stadens budget. En annan viktig del av den 
grönblåa majoritetens mål är att all hantering av allmänna medel måste ske ansvarsfullt, 
transparent och med möjlighet till kontroll. De omfattande underhållsåtgärder som löpande 
sker i beståndet samt nyproduktion av hyresrätter åt stockholmarna och övriga kostnader bör 
belysas bättre än idag. 
 
Vi ger därför bolaget i uppdrag att se över möjligheten att exempelvis årsvis redovisa hur 
hyrorna fördelar sig över året på de olika kostnadsposterna samt på hyresavin från början av 
2022 redovisa externa lagstadgade avgifter som läggs på hyran. 
 
Stockholm den 9 december 2021 
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